
13/2010. 

 
JEGYZİKÖNYV 

 
 
Készült: Recsk Nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének 2010. augusztus 26-án 
megtartott ülésérıl. 
 

Jelen vannak: Jelenléti ív szerint 

Holló Imre polgármester: 

Köszönti a megjelent vendégeket, az intézményvezetıket, a Képviselı-testület tagjait. 
Megállapítja, hogy a testület 8 fıvel jelen van, így az ülés határozatképes, azt megnyitja.  
Jegyzıkönyv hitelesítınek felkéri Borsos Mátyás és Kochné Holló Edit  képviselıket. 

Javasolja, hogy a meghívón szereplı napirendi pontokat tárgyalja meg a Képviselı-testület. 
Kéri, hogy aki egyetért a javaslattal kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal.  
 
 
Napirendi pont elıtt: Jelentés a két ülés között végzett munkáról  
 
Holló Imre polgármester: 
A jelentést az elfoglaltsága miatt, szóban terjeszti a Képviselı-testület elé. 
� Augusztus 2-án Miskolcon, a VÁTI-hoz benyújtott beruházási rész-számlák ügyében 

voltak a jegyzı asszonnyal. 
� Augusztus 6-án a TIGÁZ-ná voltak az Egészségügyi Központ és Mentıállomás 

gázbekötése ügyében. 
� Augusztus 11-én Poroszlón volt a Heves Megyei Önkormányzat kihelyezett Bizottsági 

ülésén. 
� Augusztus 16-án Erdélyi Gábor úr és Dr. Gálszécsi András volt titokminiszter kereste 

meg, hogy  a Nemzeti Emlékparkba - a Recski Szövetségtıl függetlenül - a volt 
parancsnoki épületbe kiállítótermet fognak berendezni. 

� Augusztus 20-án megrendezésre került a III. Pogácsa és Újkenyér Fesztivál. Ezúton is 
megköszöni a szervezık közremőködését. Továbbra is az a véleménye, hogy a rendezvény 
lebonyolításához több személyt kell bevonni.  

� Augusztus 23-án a Magyar Államkincstárnál volt a  folyamatban lévı beruházások 
fedezetkezelıi számla nyitás ügyében. 

� Augusztus 25-én egy ügyvédnıvel egyeztetett Egerben, mivel a Városgondozás Eger Kft. 
megkérdıjelezte a PEVIK Kft. által nyújtott hulladékszállítási szolgáltatás 
szabályszerőségét.  

� Augusztus 25-én ismét sajnálatos tőzeset történt településünkön, a Vásártér utcában Bakos 
Béláné lakóházának födém- és tetıszerkezete károsodott. A családi ház lakhatatlanná vált, 
újjáépítése szükséges. 

Átmeneti lakóhelyként a Recsk, Táncsics úti szolgálati lakást ajánlotta fel a károsultaknak.  
Javasolja, hogy az elızı estekhez hasonlóan a károsultnak nyissanak számlát, ahová a 
lakossági adományokat tudják fogadni. 
A károsultak azonnali megsegítésére 100 e Ft összegő egyszeri segély kifizetését javasolja. 
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Kéri, hogy a jelentésre vonatkozóan tegyék meg kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Maruzs András képviselı: 
A közelmúltban Parádon is történt egy tőzeset, de az ottani önkormányzatnak van tőzoltó 
szivattyúja, ezért a nagyobb kárt meg tudták akadályozni. Régen Recsknek is volt 
tőzoltóautója. Minimum kellene egy tőzoltó szivattyú a településünkre is. Ezt már korábban is 
szóvá kellett volna tennie, mint képviselınek. 
Továbbá a tőzcsapok is elhanyagolt állapotúak, a Várbükki-Dózsa utcákban az ivóvízhálózat 
felújítása révén kezdıdött meg a kiemelésük. 
Az elmúlt idıben az „ÉVIKE” Közhasznú Egyesület gazdálkodásáról televízióban, újságban 
megjelent cikk, riport alapján kér tájékoztatást a polgármestertıl.  
 
Holló Imre polgármester: 
A régi tőzoltó autót üzemen kívül helyezték, mivel elavult volt, alkatrész-hiány miatt javítását 
nem lehetett tovább végezni. A tőzoltócsapokhoz csak speciális szivattyút lehet csatlakoztatni.  
A közelmúltban az „ÉVIKE” Közhasznú Egyesület gazdálkodásáról televízióban, újságban 
megjelentekre vonatkozóan elmondja, hogy az elnökségi tagok az Alapszabály szerinti, 
rendkívüli elnökségi ülés összehívását kezdeményezték. Ennek eredményérıl késıbb tud 
felvilágosítást adni. 
 
Holló Imre polgármester: 
További kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki a két ülés között végzett 
munkáról készült jelentést elfogadja, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal elfogadta a jelentést. 
 
Bakos Béláné károsult támogatására vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, 
ezért kéri, hogy aki jóváhagyja azon polgármesteri intézkedést, mely szerint Bakos Béláné 
Recsk, Vásártér u. 7.  sz. alatti lakost, a családi házában 2010. augusztus 24-én bekövetkezett 
tőzeset miatt 100 000 Ft rendkívüli gyorssegélyben részesítette, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangúan egyetértett a javaslattal. 
 
 

51/2010.(08.26.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 
1. Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete egyhangú 

szavazattal jóváhagyja a polgármester azon intézkedését melyben Bakos 
Béláné Recsk, Vásártér u. 7. sz. alatti lakost, a családi házában 2010. 
augusztus 24-én bekövetkezett tőzeset miatt 100000 Ft rendkívüli 
gyorssegélyben részesítette.  

 
2. A Képviselı-testület hozzájárul, hogy a család a lakóházuk újjáépítéséig a 

Táncsics u. 3.sz alatti szolgálati lakásban nyerjen elhelyezést. 
 
  Határidı: azonnal  
  Felelıs: polgármester 
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NAPIREND 1./ Beszámoló a Csengıvár Óvoda 2009-2010-es tanév munkájáról 
   Elıadó: Dudás Lászlóné óvodavezetı 
 
Holló Imre polgármester: 
A beszámolót a Képviselı-testület írásban megkapta, kéri, hogy amennyiben az elıadónak 
szóbeli kiegészítése van, azt tegye meg. 
A beszámolóval kapcsolatban az elıadónak szóbeli kiegészítése nem volt. 
Kéri, hogy a napirendi ponttal kapcsolatban tegyék meg kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Fejesné Bolyki Katalin képviselı: 
Az óvoda beszámolóját részletesnek, alaposnak tartja. A szülık körében végzett felmérés 
alapján a 85 %-os megelégedettség is bizonyítja, hogy jó, színvonalas munkát végeznek. Az 
óvoda dolgozóinak gratulál és a beszámolót elfogadásra javasolja. 
  
Holló Imre polgármester: 
A beszámolóval kapcsolatban több kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki a 
Csengıvár Óvoda 2009-2010. tanév munkájáról készült beszámolót elfogadja, 
kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal elfogadta a beszámolót. 
 

52/2010. (08.26.) sz. Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-
testülete megvitatta a Csengıvár Óvoda 2009-2010. 
tanév munkájáról készült beszámolót, melyet 
egyhangú szavazattal elfogadott. 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs:  intézményvezetı 
 

 
NAPIREND 2./ Beszámoló a Jámbor Vilmos Általános Iskola 2009-2010-es tanév 

munkájáról 
   Elıadó: Hollóné Bódi Katalin iskola igazgató 
 
Holló Imre polgármester: 
A beszámolót a Képviselı-testület írásban megkapta, kéri, hogy amennyiben az elıadónak 
szóbeli kiegészítése van, azt tegye meg. 
A beszámolóval kapcsolatban az elıadónak szóbeli kiegészítése nem volt. 
Kéri, hogy a napirendi ponttal kapcsolatban tegyék meg kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Fejesné Bolyki Katalin képviselı: 
Az óvoda beszámolójával kapcsolatban elmondottakat ismételheti. Gratulál az 
iskolavezetésnek az eddig elért szép eredményekhez.  
 
Maruzs András képviselı: 
Kérdése, hogy egy számítógépre mennyi tanuló jut? 
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Hollóné Bódi Katalin iskola igazgató: 
Az osztályok létszámtól függ, hogy 1 tanulóra 1 gép vagy 2 tanulóra jut 1 számítógép. Az 
informatika pályázaton az iskola 5 millió Ft-os TIOP támogatást nyert, azonban a támogatási 
szerzıdés megkötése elıtt csak saját felelısségre lehet elindítani az eszközbeszerzést. 
 
Holló Imre alpolgármester: 
Javasolja, hogy az elért szép eredményeket közzé kell tenni, más településhez hasonlóan – pl. 
a megyei napilapban. 
 
Kochné Holló Edit képviselı: 
Kifogásolja, hogy a recski Falunap rendezvényeirıl sem jelent meg cikk a Heves Megyei 
Hírlapban, annak ellenére, hogy az újságíró és fotósa is személyes meghívást kapott. Más 
jelentéktelenebb, jóval kisebb volumenő eseményekrıl is fotókkal illusztrált beszámolót lehet 
olvasni a napilapban. 
 
Varró Gyuláné jegyzı: 
Véleménye szerint a Falunapi rendezvények sikere nem azon múlik, hogy utólag milyen cikk 
jelenik meg a megyei hírlapban, amely csak az elıfizetıkhöz jut el. A rendezvényrıl mindent 
helybeli ingatlantulajdonos kapott programfüzetet. A tılük származó pozitív visszajelzés 
szerinte fontosabb. 
 
Holló Imre polgármester: 
A beszámolóval kapcsolatban több kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki a 
Jámbor Vilmos Általános Iskola 2009-2010. tanév munkájáról készült beszámolót 
elfogadja, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal elfogadta a beszámolót. 
 

53/2010. (08.26.) sz. Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-
testülete megvitatta a Jámbor Vilmos Általános 
Iskola 2009-2010. tanév munkájáról készült 
beszámolót, melyet egyhangú szavazattal elfogadott. 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs:  intézményvezetı 

 
 
NAPIREND 3./  Közoktatási Esélyegyenlıségi Intézkedési Terv értékelése 
   Elıadók: Varró Gyuláné jegyzı, Hollóné Bódi Katalin iskola igazgató, 
        Dudás Lászlóné óvodavezetı 
 
 
Holló Imre polgármester: 
A napirendhez kapcsolódó beszámolókat a Képviselı-testület írásban kézhez kapták. 
Felkéri az elıadókat, hogy amennyiben szóbeli kiegészítésük van a napirendi pontra 
vonatkozóan, azt tegyék meg. 
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Varró Gyuláné jegyzı: 
A mai ülés napirendjeként - a testület által elfogadott munkaterv szerint is - a Közoktatási 
Esélyegyenlıségi Intézkedési Terv értékelése szerepel. Emlékeztet arra, hogy Recsknek már 
2007. évben elkészült az Esélyegyenlıségi Helyzetelemzése. A jogszabályi kötelezéseknek 
eleget téve 2008. és 2009. évben Esélyegyenlıségi Intézkedési Tervet készítettek, melynek 
lényege a településen élı hátrányos helyzető gyermekek és tanulócsoportok ellátására, 
nevelésére, oktatására vonatkozó esélyt teremtı tevékenységek meghatározása, intézkedési 
tervbe foglalása. Ez az a Közoktatási Esélyegyenlıségi Intézkedési Terv, amely a Csengıvár 
Óvoda pályázatának is a részét képezi, ennek az intézkedési tervnek a csatolásával jelezték az 
óvoda és az általános iskola hátrányos helyzető gyermekeinek az összetételét, valamint 
indokolták a beruházás szükségességét is. A pályázat kapcsán ezt az intézkedési tervet 
települési szinten önállóan is el kellett készíteni, ez a pályázat sikerének volt a feltétele. Ezzel 
egyidıben - 2008. évben - Pétervására Kistérség területén a kistérséghez tartozó 22 
településre vonatkozóan is készült Közoktatási Esélyegyenlıségi Helyzetelemzés és 
Intézkedési Terv. Ez az anyag nem került kiküldésre a képviselık részére, mivel ennek a 
Tervnek a felülvizsgálatát kistérségi szinten is elvégezték. A kistérségi szinten elvégzett 
helyzetelemzésbıl kiemelték ami Recskre vonatkozik. A két anyag - a saját települési és a 
kistérségi – egymással szinkronban van, mint ahogy a Kistérségi Helyzetelemzés is magába 
foglalja a recski Esélyegyenlıségi Terv véleményezését és felülvizsgálatát. Ez alapján 
készítette el a határozati javaslatot is.  
A határozati javaslat részletes, ezért megfelelı alapot nyújthat az óvodai beruházás pályázati 
elszámolásához is.   
 
Holló Imre polgármester: 
Kéri, hogy a napirendi pontra vonatkozóan tegyék meg kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Maruzs András képviselı: 
A határozati javaslatban szereplı összegek Ft-ban értendık?  
 
Holló Imre polgármester: 
Igen, Ft/fı összegben értendık. A közoktatás költségei 50-60 %-ban van a központi 
költségvetésbıl lefinanszírozva, a hiányzó részt az önkormányzatnak kell pótolni saját 
forrásból. 
 
Maruzs András képviselı: 
Az iskola igazgató asszonytól kérdezi, hogy hogyan alakul az iskola tanulói létszáma ebben a 
tanévben, mennyi gyermeket visznek el Egerbe, vagy máshová? 
 
Hollóné Bódi Katalin iskola igazgató: 
Egy gyermeket visznek el Egerbe, egy gyermeket pedig családi okok miatt (költözés) fog 
máshová járni. Viszont 2 tanuló Mátraballáról és 2 tanuló Pétervásáráról érkezik – 
beiratkozásuk megtörtént -, összességében növekedett a létszám 2 fıvel. 
 
Holló Imre polgármester: 
A napirendi pontra vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy 
aki a Nagyközség Közoktatási Esélyegyenlıségi Intézkedési Tervének felülvizsgálatáról 
készült határozati javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal. 
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54/2010. (08.26.)sz. Önkormányzati HATÁROZAT 
 
Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete a 2009. évben 23/2009. 
(IV.23.) sz. önkormányzati határozattal elfogadott esélyegyenlıségi intézkedési terv 
megvalósulását figyelemmel kísérı közoktatási-esélyegyenlıségi mentor jelentését 
elfogadja.   
A testület megállapította, hogy a tervben megfogalmazott intézkedési javaslatok közül 
az alábbiak valósultak meg: 
1. A településen élık számára elérhetı közszolgáltatások vizsgálata 

Helyben biztosított közszolgáltatások: pályaválasztási tanácsadás, 
gyógytestnevelés, fejlesztı foglakozások, gyógypedagógiai ellátás 

 
2. A településen élı 3-18 éves korosztály alapfokú közoktatási (óvodai és iskolai) 

ellátása feltételeinek vizsgálata 

A HHH gyermekek feltérképezése, beazonosítása megtörtént, minden 3. 
életévét betöltött gyermek óvodai felvételre került, óvodába jár. Az óvoda 
épületének felújítása, bıvítése, akadálymentesítése, eszközellátottságának 
frissítése, kiegészítése az ÉMOP 4.3.1/2/2F-2f-2009-0015 azonosító számú, 
Csengıvár Óvoda korszerősítése Recsken tárgyú beruházással megvalósult. 
Biztosított az egyenlı esélyő hozzáférés a minıségi nevelés-oktatáshoz. 

 
3. A településen élı óvodás és iskolás korosztályban a sajátos nevelési igényővé 

minısített gyerekek aránya, és ellátási feltételeik 

• Beavatkozást nem igényelt 
 
4. A tanulói összetételre, a halmozottan hátrányos helyzető tanulók arányának 

kiegyenlítettségére vonatkozó adatok vizsgálata 

• Beavatkozást nem igényelt 
 
5. Az oktatás eredményességére vonatkozó adatok vizsgálata 

A kompetenciamérés eredményei megtartottak, egyéni fejlesztés folyamatos, 
pedagógusok továbbképzése folyamatos, az alábbi területeken vettek részt 
továbbképzésen: hatékony együttnevelés az iskolában - IPR képzés, egyéni 
haladási ütemet segítı differenciált tanulásszervezés, kooperatív tanulás, 
projektpedagógia, drámapedagógia.  

 
6. Az oktatás, nevelés feltételeinek vizsgálata a település intézményeiben 

• Beavatkozást nem igényelt 
 
7. A település intézményei számára biztosított források vizsgálata 

Az egy fıre jutó önkormányzati hozzájárulás mértéke a következıképpen alakult a 
közoktatási intézményekben: 
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Intézmény 2005 2006 2007 2008 2009 

Csengıvár Óvoda 158 760 Ft 235 219 Ft 211 117 Ft 217 552 Ft 232 219 Ft 

Jámbor Vilmos 
Általános Iskola 

119 892 Ft 171 382 Ft 173 906 Ft 247 362 Ft 229 832 Ft 

 
8. Lemorzsolódási arány és továbbtanulási arányok vizsgálata. A halmozottan 

hátrányos helyzető tanulók tanórán kívüli programokban való részvétele 

A lemorzsolódás, továbbtanulási arány pozitív irányban mozdult el. 

Lemorzsolódás nem jellemzı az iskolában, a 2006-2007. és 2007-2008. tanévben 
volt 2-2 fı, a 250 óránál többet hiányzó tanulók száma 2006-2007. tanévben 1 fı, 
a 2009-2010. tanévben 2 fı volt. Az iskola továbbtanulási mutatói is jók: a 2006-
2007. tanévben volt 1 tanuló, aki nem tanult tovább, és a 2008-2009. tanévben 
szintén 1 fı. A többi tanuló tovább tanult középfokú oktatási intézményben.  

 
Határidı:  2011. augusztus 31. 
Felelıs:  polgármester 

 
 
INDÍTVÁNYOK, ELİTERJESZTÉSEK 
 
Holló Imre polgármester: 
Javasolja, hogy a Közoktatási feladatellátási, intézményhálózat mőködtetési és fejlesztési 
tervére vonatkozó elıterjesztést vitassa meg a Képviselı-testület. 
 
Varró Gyuláné jegyzı: 
A Pétervásárai Kistérség Többcélú Társulása Közoktatási, feladat-ellátási, intézményhálózat 
mőködtetési és fejlesztési tervére vonatkozóan elmondja, hogy ez a napirend már szerepelt 
Képviselı-testület ez évi munkatervében, azonban a májusi ülésen ezt a napirendet érdemben 
nem tudták megvitatni. 2008 évtıl a Pétervásárai Kistérség települései közösen készítették el 
a Kistérségre vonatkozó terveket. A Közoktatási Feladatellátási Terv nemcsak a hátrányos 
helyzető gyermekekre vonatkozik, hanem az összes óvodai és iskolai oktatást igénybevevı 
gyermekekre, valamint az önkormányzat által ellátott feladatokat is tartalmazza.  
A feladatellátási terv felülvizsgálata a 22 településre vonatkozóan most készült el, ezt a 
Kistérségi Társulás a májusi képviselı-testületi ülésére ezért nem tudta megküldeni. A 
képviselık a felülvizsgálati anyagokat kézhez kapták. Ezen belül a hármas fejezet vonatkozik 
Recskre.  
A felülvizsgálat kellıen és korrekten jeleníti meg Recsknek a térségben elfoglalt helyét, 
azokat a szempontokat, amelyek a feladatellátás tekintetében a települést jellemzik. 
Látható, és ez a felülvizsgálat is megerısíti azt, hogy a kistérség legnagyobb lélekszámú 
települése változatlanul Recsk, a legnagyobb gyermeklétszám is itt él, Recsk az egyedüli, aki 
önállóan látja el a közoktatás feladatait. Látható, hogy rövid távon a többi településen 
nagyobb arányban csökkent a népesség, valamint a tanulólétszám is.  
Az anyagban 53-54 fı eljáró gyermek szerepel. Felkéri Doba Dénesnét – a Polgármesteri 
Hivatal népesség-nyilvántartóját, hogy – név nélkül - ismertesse a Képviselı-testülettel az 
erre vonatkozó adatokat. 
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Doba Dénesné: 
A népesség-nyilvántartás alapján vannak a Recsken állandó lakcímmel, tartózkodási hellyel 
rendelkezı gyermekek, melyeknek száma jelenleg általános iskolai korosztályban 236 fı. 
Közülük 27 fı olyan gyermek van akik életvitelszerően ténylegesen nem is itt élnek a 
településen (külföld, Eger, más település stb.). 
Recskre jár iskolába 165 fı. Akik Recsken laknak, de más településre járnak el iskolába - ez 
33 fı. Ebbıl 18 fı kérdıjelezhetı meg, hogy miért jár más településre, a többi gyermek 
esetében a szülık munkahelye más településre köti ıket, ezért magukkal viszik gyermeküket. 
De mivel szabad iskolaválasztás van, a 18 fı választása sem kérdıjelezhetı meg jogszerően.  
 
Maruzs András képviselı: 
Kérdése, hogy hány fıvel mőködött, illetve angolból és informatikából felnıtt képzést csak – 
saját intézményi dolgozók részére szerveztek, vagy mások részére is? Az „angol-informatika” 
tanfolyamot együtt kell értelmezni? 
 
Hollóné Bódi Katalin iskola igazgató: 
Vannak saját intézményi dolgozók, és vannak külsıs résztvevık is a tanfolyamokon. A 
létszám változó, a legutolsó csoport 14 fıs volt. Külön kell értelmezni az angol és külön az 
informatika tanfolyamot, kötıjel helyett helyesebb lett volna vesszıvel elválasztani a két szót. 
 
Kochné Holló Edit képviselı: 
Észrevételezi, hogy a harmadik oldalon a tehetséggondozásban, fejlesztésben Recsken „0” fı 
vesz részt. Véleménye szerint ezt javítani szükséges, mert itt van ilyen. 
 
Varró Gyuláné jegyzı: 
Az adatok a KIR-statisztikából származnak. Ha ezt pontatlannak találják, akkor a Pétervásárai 
Kistérségi Társulás munkaszervezet vezetıje felé kell jelezni. 
 
Holló Imre polgármester: 
A Pétervásárai Kistérség Többcélú Társulása Közoktatási, feladat-ellátási, intézményhálózat 
mőködtetési és fejlesztési tervére vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, 
ezért kéri, hogy aki a tervet jóváhagyja, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal elfogadta a tervet. 
 

55/2010. (08.26.)sz. Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 
megvitatta és jóváhagyta a Pétervásárai Kistérség 
Többcélú Társulása Közoktatási Feladat-ellátási, 
Intézményhálózat-mőködtetési és Fejlesztési Tervének 
felülvizsgálatáról készült elıterjesztést. 
A testület egyidejőleg a 2010-2012. évekre vonatkozó 
intézkedési tervet jóváhagyta. 
 
Határidı: értelem szerint 
Felelıs: polgármester 
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Holló Imre polgármester: 
Kéri, hogy a Csengıvár Óvoda „Tevékeny gyermekkert”, helyi nevelési programjának 
módosításáról készített elıterjesztést vitassa meg a Képviselı-testület. 
 
Varró Gyuláné jegyzı: 
A szakmai anyag elkészítésére Dönsz Lászlóné szakértı került felkérésre, aki országos 
közoktatási szakértı is. Az óvodában folytatott szakmai munkának jó ismerıje, az elkészített 
szakértıi véleményt a Képviselı-testület írásban megkapta. Javasolja a Képviselı-testületnek 
a Nevelési Program elfogadását, mely szeptember 1-jén hatályba is léphet.  
 
Maruzs András képviselı: 
Mikor nyit az óvoda? Kötbér lesz megállapítva? 
 
Holló Imre polgármester: 
Jövı héten kedden lesz a mőszaki átadás, majd azt követıen az átadás kb. szeptember 15-re 
várható. A költözést megkezdhetik elıbb is, de a gyermekek fogadása 15-e körül történik. Az 
ünnepélyes átadás idıpontja kb. szeptember 20-a lesz. Kötbér nem lesz.  
Az elıterjesztésre vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy 
aki a Csengıvár Óvoda „Tevékeny gyermekkert”, helyi nevelési programjának módosításáról 
készített szakértıi véleményt elfogadja, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal elfogadta a szakértıi 
véleményt.  

 
 
 
56/2010. (08.26.)sz. Önkormányzati HATÁROZAT 

 
Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 
megvitatta a Csengıvár Óvoda „Tevékeny gyermekkert”, helyi  
nevelési programjának módosításáról készített szakértıi 
véleményt, melyet egyhangú szavazattal elfogadott. 
 
Határidı: 2010. szeptember 1.  
Felelıs: végrehajtásért  óvodavezetı 
 

Holló Imre polgármester: 
Kéri, hogy tegyék meg további kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Varró Gyuláné jegyzı: 
A könyvvizsgálónak jelezték a Képviselı-testület észrevételezését, mely szerint elírás 
szerepel a jelentésben. A képviselık írásban megkapták az Eger-Audit Könyvszakértı Kft. 
levelét, melyben a helyreigazítást eszközöltek a 2009. évi Független könyvvizsgálói jelentés 
1. bekezdésében szereplı tartalék összegre vonatkozóan. Kéri a levélben foglaltak 
elfogadását, illetve tudomásulvételét. 
 
Maruzs András képviselı: 
Tekintettel arra, hogy a június 19-i ülésen ı vetette fel ezt a problémát, ez keresztül ment az 
Ügyrendi Bizottságon, Pénzügyi Bizottságon, Képviselı-testületi ülésen. Két hónap múlva ezt 
a tévedésüket nem tudja elfogadni.  
A 2008. évi könyvvizsgálói jelentésben betővel van leírva a három-milliárd. 
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Varró Gyuláné jegyzı: 
Kéri a polgármester urat, hogy a levél elfogadását, illetve tudomásulvételét bocsássa 
szavazásra. A helyreigazítással kapcsolatban elmondja, hogy ez az összeg nem befolyásolta az 
adatokat, mivel a tartalékok összege helytelen elírás miatt nem is volt értelmezhetı, az 
összesítı táblákba nem négy milliárdos összeggel számolt, hanem helyesen a 4.172 e Ft-al. 
 
Holló Imre polgármester: 
Kéri, hogy aki az Eger-Audit Könyvszakértı Kft. levelét, melyben a helyreigazítást 
eszközöltek a 2009. évi Független könyvvizsgálói jelentés 1. bekezdésében szereplı tartalék 
összegre vonatkozóan – tudomásul veszi, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület 1 tartózkodás és 7 igen szavazattal elfogadta és 
tudomásul vette a helyesbítést. 
 

 57/2010. (08.26.)sz. Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete  az Eger-Audit 
Könyvszakértı Kft. 2009. évrıl készült könyvvizsgálói jelentésének szöveges 
részében szereplı elírás miatti helyreigazítását, - tekintettel arra, hogy az 
egyértelmően gépelési hiba volt – többségi szavazással tudomásul vette. 

 
Határidı: azonnal  
Felelıs: tájékoztatásért jegyzı 

 
Holló Imre polgármester: 
A 2010. augusztus 10-i rendkívüli testületi ülésen megjelent Dr. Szendrey András azzal a 
céllal, hogy a polgármesterhez júliusban írt levelére választ kapjon. A testületi ülésen 
elhangzottak alapján írásban is megadta a választ, melyrıl a Képviselı-testület is kapott egy 
példányt. Kéri a levélben foglaltak tudomásulvételét. 
 
Varró Gyuláné jegyzı: 
A június 29-i képviselı-testületi ülésen Maruzs képviselı úr kérdést tett fel a méltányossági 
közgyógyellátásban részesülıkkel kapcsolatban is. Tegnap este fax-on is jelezte, hogy az erre 
jogosult személyek nyilvántartását a mai ülésen zárt borítékban a jegyzı adja át. Tájékoztatja 
a Képviselı urat, hogy ezt nem teheti meg, mivel ez jegyzıi hatáskörbe tartozó egyedi 
hatósági ügy. Három módja van az ellátás folyósításának, alanyi, normatív és a méltányossági 
alapon. A helyi önkormányzat rendeletben állapítja meg a méltányossági közgyógyellátásra 
jogosultság feltételeit. Mindhárom eset jegyzıi hatáskörbe tartozik. A szociális ellátásokról 
szóló helyi rendelet 18. §.-ában találhatóak a közgyógyellátásra vonatkozó szabályok, a 
Szociális Törvény 50.§. –ra visszautalva, mely ezt a jogosultságot úgy határozza meg, hogy az 
egy fıre számított havi családi jövedelmi határ a öregségi nyugdíj mindenkori legkisebb 
összegének 150 %-ánál, egyedül élı esetén annak 210 %-ánál alacsonyabb, továbbá a havi 
rendszeres gyógyító ellátás költsége az öregségi nyugdíj mindenkori legkisebb összegének 
25%-át meghaladja. 
Méltányosságból csak annak a személynek állapítható meg  - jegyzı által - a közgyógyellátási 
jogosultság, aki ezeknek a feltételeknek megfelel. A képviselı úr a jogosultak neveit szeretné 
megismerni, de figyelemmel az 1992. évi LXIII-as adatvédelmi törvényre, valamint 
Közigazgatási eljárásról szóló 2004. CXL. törvényre – ezt kiadni nem tudja. 
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Maruzs András képviselı: 
Nem kéri sorolni a törvényeket, mert ı már annyi törvényt hallott „farsul”, hogy ıt ez nem 
gyızi meg. Az adatvédelmi biztoshoz fordul, hogy milyen módon tudja ezt meg.  
 
Varró Gyuláné jegyzı: 
Mivel a kérdést nyilvános ülésen tette fel a képviselı úr, úgy gondolta, ezt nyilvános ülésen is 
válaszolja meg, hogy mi alapján tagadja meg a kérését.  
Tájékoztatásként elmondja, hogy jelenleg méltányosságból 3 fı részesül közgyógyellátásban, 
ebben az évben 11 elutasítás volt, melyet minden alkalommal a jegyzı írt alá (5 esetben a 
jövedelmi viszonyok nem feleltek meg a feltételeknek, 6 esetben pedig az igazolt költségek 
voltak eltérıek a jogszabályban meghatározottaktól).  Egy esetben például 200.-Ft-on múlt, 
hogy nem lehetett megadni. Érthetı, hogy ilyen esetben az ügyfél az eljárást méltánytalannak, 
érzi. Ennek ellenére a jegyzınek ilyen esetben sincs mozgástere, a vonatkozó rendelkezések 
szerint kell eljárnia. 
Kéri a képviselı urat, hogy ha megkapta az ombdusman állásfoglalását, tájékoztassa a 
Képviselı-testületet nyilvános ülésen. 
 
Maruzs András képviselı: 
Szintén a könyvvizsgálói jelentésben szerepel, hogy a Bazalt Hungáriának a Bajpataki 
laktanya értékesítése meghiúsult. Ugyanakkor mi – ugyanezen - a 0214 hrsz-ú ingatlanon a 
Bazalt Hungária Kft. ellen pert indítottunk 2.275.146.-Ft tartozás miatt. Az elmúlt testületi 
ülésen kérdezte, hogy zárult a per, azt a választ kapta a polgármester úrtól, hogy sehogy – 
mert nem kapott semmiféle papírt róla. 
 
Holló Imre polgármester: 
Nem a 2.275.146.Ft ügyében nyilatkozta azt, hogy nem kapott végzést a perrıl. Az elmúlt 
testületi ülésen a szolnoki perrıl beszélt, ahol csak tanúként volt jelen és nem az 
önkormányzat állt perbe a Bazalt Hungária Kft-vel.  
A 0214 hrsz ingatlan ketté van bontva - a telephelyre és az erdırészre. Az erdırész a Magyar 
Honvédség Erdészeti Igazgatóságaé, a telephely a HM. Elhelyezési Infrastrukturális 
Ügynökségé – a Földhivatalnál van bejegyezve. 
 
Maruzs András képviselı: 
Egy tény, az elıterjesztésben a Bazalt Hungária Kft. ellen a 0214 hrsz szerepel. 
 
Holló Imre polgármester: 
 A Bazalt Hungária Kft. jogelıdjével (Fanny Minerals Bt.) elıszerzıdést kötöttünk a 0214 
hrsz-ú (Bajpataki Honvédségi terület) ingatlan kiigénylés utáni értékesítésre. 
A szerzıdés szerinti foglalót és elıleget – összesen 2.712.400.-Ft-ot a Fanny Minerals Bt. 
megfizette Önkormányzatunknak. A kiigénylés – önhibánkon kívül – meghiúsult, mivel a 
Magyar Nemzeti Vagyonhasznosító Zrt. több mint 2 év után járult hozzá a terület 
megosztásához, közben a jogutód gazdasági vállalkozás is felszámolás alá került.  
 
Varró Gyuláné jegyzı: 
A jogutód Bazalt Hungária Kft. mőködése során 2.275.146.-Ft iparőzési adó tartozást 
halmozott fel Önkormányzatunk felé .  
Mivel az értékesítendı terület nem került az Önkormányzat tulajdonába, a Képviselı-
testületet is jóváhagyta azt az egyezséget, mely szerint az Önkormányzat eltekint az iparőzési 
adó hátralék befizetéstıl, a Kft. pedig lemond arról a követelésérıl, mi szerint az elıleget 
visszafizesse az Önkormányzat.     
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A per, amelyen a polgármester tanúként volt megidézve, nem az Önkormányzat és a Bazalt 
Hungária Kft. között zajlott, hanem a különbözı cégek egymás közötti pere. 
Az Önkormányzat soha nem állt perben sem a jogelıddel, sem a jogutóddal. 
 
 Holló Imre polgármester: 
Az ülésen további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért megköszönte a részvételt és az 
ülést 17,30 órakor bezárta. 

 
K.m.f. 

 
 
 
 
 

 Varró Gyuláné Holló Imre 

 címzetes fıjegyzı polgármester 

 

 

 

 

 

 Borsos Mátyás Kochné Holló Edit   

 jegyzıkönyvhitelesítı jegyzıkönyvhitelesítı 

 


